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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Néhány kérdés a vadászati jogról" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelési és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A vadászati törvény szerint a vadászati jog - mint vagyonértékű jog - a földtulajdonjog
elválaszthatatlan részeként a vadászterületnek minősülő terület tulajdonosát illeti meg . Ez a
jog azonban bérbe adható, s ez számos problémát vet fel a gyakorlatban, különösen állami
tulajdonú területek esetén .

Tisztelt Miniszter Úr!
- Ki dönt, és milyen szempontok szerint a vadászati jog haszonbérbe adásáról az állami

tulajdonban lévő területek esetén?
A terület kijelölésekor támogathat-e bizonyos csoportokat, esetleg a tulajdonosokkal
szemben?
Igényelhet-e olyan bérlő területet, amelyet már többször is sújtott vadgazdálkodási
bírsággal a vadászati hatóság?
Van-e szerepe a folyamatban az illetékes jegyzőnek?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2006 . 06 .23 .
Tisztelettel

Oruámolóq Hivatala
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Írásbeli kérdés

Erdős Norbert
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